
Jaarverslag Ouderraad (OR) Kindercampus King
Schooljaar 2022-2023

Organisatie
The ouderraad 2022/2023 bestaat uit de volgende leden:

Voorzitters:
Maho Schotte-Nagasawa
Figen Knudsen- Ay (t/m december 2022)

Penningmeester:
Donovan Hendry

Ouders:
Rachid Kherrazi
Liela Reedeker
Yuliya Zwets
Johan Koop

KCK-team:
Antoinette de Jong, namens directie
Sherryl Salarony , teamlid

Het schooljaar 22/23 begon met 8 leden, waaronder de nieuw toegetreden Yuliya Zwets, en
2 KCK-teamleden. Johan Koop kwam in april bij de OR. Helaas hebben wij eind dit
schooljaar ook afscheid moeten nemen van een aantal leden: Na vele jaren als OR-lid en de
laatste 1,5 jaar als medevoorzitter is Figen per januari uit de OR gestapt. Het was het laatste
jaar voor Rachid aangezien zijn oudste kind in groep 8 zat. En de OR-penningmeester
Donovan Hendry, de afgelopen 1,5 jaar de redder van de organisatie, moest vanwege de
verhuizing vertrekken. Ook Yuliya besloot eind dit schooljaar de OR te verlaten. Uiteindelijk
heb ik (Maho) na 4 jaar, waarbij de laatste 2 jaar als (mede)voorzitter, ook besloten om te
stoppen.
Namens de ouders en school bedanken wij Figen, Rachid, Donovan, en Yuliya voor hun tijd
en energie. Ook de inzet en bijdrage van Liëla en Johan waren onmisbaar voor de
organisatie. Hartelijk dank. We hopen dat er snel nieuwe leden, lid zullen worden van de
OR.

Er zijn dit schooljaar vijf algemene vergaderingen geweest, waarvan drie online en twee op
school. Traditioneel werd de OR-bijeenkomst op school georganiseerd op een
doordeweekse avond. Sinds de Corona-periode is Google Meet een belangrijk hulpmiddel
geworden om de vergaderingen van de OR mogelijk te maken, wat het handiger maakte
voor zowel KCK- als ouderteamleden. We hebben allemaal ons uiterste best gedaan, maar
helaas bleek het erg moeilijk om alle leden bij elke vergadering aanwezig te hebben. Dit
ongeacht online of op school, en soms zelfs te weinig om een goede documentatie (notulen)
te maken. Het plannen van de OR-vergaderingen (frequentie, datum en tijd, locatie (online of



op locatie) moet een onderwerp zijn dat in het nieuwe OR-team moet worden besproken om
de opkomst en kwaliteit van de vergadering te vergroten.

Ouderbijdrage
Het oorspronkelijke voorstel voor de ouderbijdrage voor dit jaar bedroeg €54,- per kind,
gebaseerd op het door het schoolbestuur berekende begrotingsvoorstel. De tijdens de
Coronaperiode onbedoeld opgebouwde kasreserve was redelijk hoog, dit ondanks de
tijdelijke korting op het contributiebedrag voor de jaren 20/21 en 21/22 (€35,- per kind).
Gezien de toegenomen financiële druk op individuele huishoudens als gevolg van de
aanhoudende inflatie, werd het oorspronkelijke voorstel van €54 door de ouders afgewezen.
De OR stelde opnieuw een bijdrage van €45 per kind voor, wat voldoende zou moeten zijn
om alle kosten van de kinderen te dekken, gecompenseerd met de kasreserve.

Hoewel de meerderheid van de ouders het gevraagde bedrag betaalde en sommigen een
royale donatie deden, bleef het innen van de ouderbijdrage een uitdaging. Er zijn meerdere
betalingsherinneringen verzonden via e-mail/Parro/School- en OR-nieuwsbrieven om het
belang van de ouderbijdrage te benadrukken. Desondanks hebben veel ouders/verzorgers
hun ouderbijdrage niet overgemaakt. Als gevolg hiervan kon ongeveer 23% van de kosten
van de kinderen voor de schoolactiviteiten niet door hun eigen ouders worden gedekt, maar
werd in plaats daarvan betaald door extra donaties van de andere gezinnen, de kleine winst
van het zomerfestival en de kasreserve van de OR.
De reserve is bedoeld om onvoorziene uitgaven te ondersteunen en niet om de gaten op te
vullen van niet-bijdragende ouders/verzorgers.
Voor het huidige schooljaar 23/24 hebben we een gezond financieel evenwicht. Er bestaan
echter ernstige zorgen dat de dalende ouderbijdrage deelnemers negatieve gevolgen zullen
hebben voor de komende jaren.
De OR hoopt dat er een regeling van de overheid komt om de kwestie van de ouderbijdrage
op basis van vrijwilligheid weg te nemen. Tot die tijd dringen wij er bij alle ouders en
verzorgers op, waar mogelijk, hun steentje bij te dragen.

Jaarlijkse events
Na drie jaar onzekerheid als gevolg van de Corona-viruspandemie zijn we er eindelijk in
geslaagd om alle extra schoolactiviteiten zonder zware beperkingen door te laten gaan.
Sinterklaas- en kerstvieringen, culturele/educatieve excursies, schoolreisjes, kamp en
musical voor groep 8, wij geloven dat alle kinderen genoten hebben van de evenementen.

Traditioneel werd Kerstmis in de vroege avond gevierd in de klas, waar kinderen samen met
hun klasgenoten konden genieten van het diner. Ondertussen konden de ouders gezellig
bijpraten met wat drankjes en snacks. Hierdoor ontstond een sfeer die al jaren bijzonder is.
Helaas werden tijdens de coronaperiode de vieringen afgelast of verplaatst naar een
schoolochtend. Sinds dit schooljaar werd de viering ook in de ochtend georganiseerd om de
leerkrachten te ontlasten van de extra werkdruk. Ook ouders waren uitgenodigd, voor een
kopje koffie/thee en gezelligheid. Kinderen en leerkrachten hebben genoten van de viering,
het was een geslaagd evenement.
Het faciliteren van het samenzijn in de ochtend was nieuw voor de OR. Volgend jaar kan de
voorbereiding en werking verbeterd worden, zoals het klaarzetten van voldoende kopjes en
koffie/theepotten, logistiek van koffie/thee vanuit de teamruimte.



Het zomerfestival, het grootste jaarlijkse evenement georganiseerd door de OR, was
wederom een groot succes. Hartelijk dank aan alle ouders/oud-leerlingen en
KCK-teamleden die hebben bijgedragen om dit tot een succes te maken. Het thema van dit
jaar was ‘Wereldkinderen’, aangezien de Kindercampus King school gevuld is met veel
verschillende nationaliteiten en culturen. Tot onze verbazing worden er 45 verschillende
talen actief gesproken onder de gezinnen op onze school (dit was het antwoord op de
prijsvraag).
Vanwege het groeiende bewustzijn van de milieu-/klimaatproblematiek en
voedingsvoorkeuren is besloten dit jaar alleen vegetarisch eten te serveren. En aan ouders
met veel verschillende achtergronden werd gevraagd of zij hun (traditionele) gerecht mee
konden nemen. Dit bleek een groot succes omdat zoveel ouders hun specialiteiten
meebrachten, ze waren allemaal erg lekker en iedereen kon genieten van de verschillende
gerechten.
Al met al was het een heel leuk en succesvol jaar met schoolactiviteiten. Bedankt iedereen!

Communicatie en verbinding
De mogelijkheden om andere ouders en leerkrachten face-to-face te ontmoeten waren
tijdens de Corona-periode beperkt. Communicatie met ouders is essentieel voor de
OR-activiteiten. We hebben sinds vorig schooljaar een WhatsApp-groep opgestart tussen de
OR en de klassenouders en opnieuw was het erg nuttig om via de klassenouders met de
ouders van alle groepen te communiceren. Samen met de nieuwsbrieven en
Parro-publicatie hopen we dat we ons communicatiesysteem hebben kunnen verbeteren en
met veel ouders in contact komen.

Tot slot
Alsof het Corona-virus nooit heeft bestaan, keerde het leven snel terug naar wat het was
vóór de pandemie, al merkten we ook dat niet alles weer werd zoals voorheen. Terwijl de
wereld blijft veranderen, moeten we waarschijnlijk leren leven met de nieuwe trend. De trend
van beperkte tot geen interesse voor de OR-organisatie, inclusief de ouderbijdrage aan de
activiteiten van de kinderen, blijft echter groeien en dat is een grote zorg voor de komende
jaren. Veel leden hebben het OR-team verlaten en tot nu toe heeft niemand een hand
opgestoken om het OR-team te versterken. Heeft u interesse in het OR-lidmaatschap, of
heeft u vragen of suggesties, stuur ons dan een e-mail naar or@kindercampusking.nl, of
probeer één van de OR-leden te benaderen. Wij hopen dat de kinderen van KCK blijven
genieten van hun schoolactiviteiten, ondersteund door de OR en de ouders.

Kinder Campus King Ouderraad Voorzitter

Maho Schotte-Nagasawa September 2023


